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Goirle, 2 april 2023 
Leden van de gemeenteraad Goirle, 
 
Aan uw raad is door het College van B&W een voorstel voorgelegd over de toekomstige invulling van 
het Jan van Besouwhuis. Wij verzoeken u dringend om niet akkoord te gaan met dit voorstel. Wij 
zullen u uitleggen waarom. 
 
Als uitwerking van een motie van 12 november 2019 heeft een werkgroep aan uw College-advies 
uitgebracht. Het advies is om het maatschappelijk gebruik van het gebouw uit te breiden, door ook 
maatschappelijke instanties/loketten hier te huisvesten. U kunt dan in het bijzonder denken aan het 
Dorpsteam. 
 
Door dit team te huisvesten in het Jan van Besouw komen er ruimtes vrij in het centrum waar 
woningen gebouwd kunnen worden zodat ook de belangen van de volkshuisvesting gediend worden 
met dit scenario. Hierin zit een heel duidelijke win-win situatie omdat het maatschappelijk gebruik 
van het gebouw hierin het meeste versterkt wordt. 
 
Keuze voor het creëren van een gemeenschapshuis Jan van Besouw waarin cultuur, naast andere 
publieksfuncties, een plaats krijgt. Dit is voor ieders welzijn, het versterkt onze eigen identiteit en 
behoudt een Goirles Geheim. 
 
Verkoop van het pand, met afsplitsing van de U-vleugel, betekent dat niet alle verenigingen hier 
meer gehuisvest kunnen blijven. Verder vrezen wij dat juridische afspraken met een koper ons niet 
voldoende zekerheid geven voor een financieel levensvatbare en betaalbare toekomst. Landelijk zijn 
er geen succesverhalen te noemen over een dergelijke opzet. 
 
We hebben een prachtig pand in Goirle. Het ligt het meest voor de hand om dit te blijven benutten 
voor sociale, maatschappelijke en culturele doeleinden. In het verleden heeft de raad zijn nek 
uitgestoken om dit mogelijk te maken. En met succes, want veel mensen gaan daar wekelijks naar 
toe om te biljarten of te schilderen of naar een voorstelling te gaan of simpelweg om elkaar te 
ontmoeten. En dat willen we zo houden. 
 
Kortom: wij verzoeken de raad om eerst het maatschappelijk gebruik van het Jan van Besouwhuis op 
haalbaarheid te laten onderzoeken, alvorens eraan te denken om onze kroonjuwelen te verkopen. 
 
 
Namens het Bestuur van het Euregio Jeugdorkest, 
 
Voorzitter 


